
Zápis z jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 dne 18.4.2011 

Přítomni : Bc. Václav Krása, Petr Čermák, MUDr. Antoine Katra, Bc. Olga Krásová, MUDr. 

Zdeňka Neužilová, PhDr. Jindřich Kadlec, pí. Sněženka Škrabánková, v průběhu 

jednání se dostavila pí. Monika Richterová 

Nepřítomen :  MUDr. Jiří Nedělka 

Tajemnice : Mgr. Alena Presslová 

Host :   Mgr. Monika Čermáková – Klub 17 

 Na jednání se nedostavili zástupci MP 

 

Program : 

1) Přivítání 

2) Neúčast MUDr. J. Nedělky na jednáních komise 

MUDr. Nedělka je v době konání jednání SZK pracovně vytížen. 

Návrh :  

SZK pověřuje Bc. V. Krásu, aby na jednání RMČ Praha 17 požádal o uvolnění MUDr. J. 

Nedělky ze sociální a zdravotní komise RMČ z důvodu pracovního vytížení. 

Hlasování : 

Pro :   7   Proti : 0   Zdržel se :   0 

 

3) Neúčast zástupců MP 

Tajemnice komise informuje, že osobně i telefonicky zvala zástupce MP na jednání. 

Úkol pro tajemnici : Opakovaně pozvat zástupce MP na další jednání SZK. 

Pí. Čermáková uvedla,  že nyní je spolupráce Klubu 17 a MP dobrá. 

 

4) Bc. Václav Krása – informoval o jednání s vedením ÚP ohledně navrácení pracoviště 

ÚP – SSP do Řep. 

Představa, že v Řepích bude zřízeno kontaktní místo ( v Praze bude zřízeno 22 

kontaktních míst ). ÚP zde bude vykonávat i agendu zaměstnanosti a, pokud budou 

schváleny sociální zákony , i dávky SSP, hmotné nouze, dávky pro zdravotně postižené 

a příspěvek na péči. Z toho vyplývá i potřeba větších prostor. 

Návrh – uvolnit prostory Klubu 17, ten přemístit do jiných prostor, AT linku ponechat 

ve stávajících prostorách.  

Návrhy pro nové prostory : 

- Volné prostory v KD Průhon ( přízemí ) – z diskuze vyplynulo, že přemístění je 

nevhodné z důvodu plánované rekonstrukce objektu v horizontu cca 1 roku. 



- CSZS – Dr. Kadlec upozornil na dobu, kdy Klub začínal právě v CSZS. Děti i celý 

systém „nizkoprahu“ by se časem dostal do konfliktu s Řepíkem. Směšování obou 

aktivit není dobré, v současnosti nejsou ani k dispozici odpovídající prostory. 

Mgr. M. Čermáková k věci uvedla, že v současné době v Socháňově ul. užívají prostor 

o rozměrech cca 290 m2.  Pro stávající umístění hovoří i zahrada, která je součástí 

zařízení a je určena pouze pro děti z Klubu. Upozornila i na předpis z oblasti hygieny 

práce ( 5m2 /osobu, počet dětí 40 - 60 denně, při akcích až 90 dětí ). V KD Průhon je 

obava ze skleněných dveří, je nutný druhý nouzový východ, WC pro chlapce, děvčata, 

personál, bezbariérový přístup, místo pro keramickou pec. Dále upozorňuje na 

přímou blízkost restaurace, chybí skladovací prostory. Na úpravu by byly nutné velké 

investice z MČ. Výhodné pro děti je současné umístění i z hlediska dostupnosti, děti 

jsou na stávající prostory zvyklé. 

K bodu se rozvinula diskuze. 

 

SZK doporučuje nabídnout ÚP volné prostory v ZŠ Laudova. 

 

5) Bc. Václav Krása – Informace z jednání majetkové komise, SZK a vedoucí OSV ve věci 

ústupového bydlení. 

 

6) Různé: 

- Bc. V. Krása – informoval o neumístění klienta z BBD do Domova sv. Karla 

Boromejského. 

SZK doporučuje, aby Bc.V. Krása kontaktovat DKB a sám požádal o umístění 

klienta z BBD do zařízení. 

 

7) Termín jednání SZK :  Pondělí 30.5.2011 od 17 hodin v CSZS Bendova ul. 

 

Praha, 20.4.2011 

      Zapsala :  Mgr. Alena Presslová 

 

 

……………………………………………     ………………………………………… 

 Předseda SZK RMČ Praha 17            Ověřovatel zápisu 

 

 


